

21 July 2026

21 يوليو 2026

The Board of Directors' Resolutions Disclosure

الافصاح عن قرار مجلس الادارة

Barka Water and Power Company SAOG (the 'Company') advises the Financial Services Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community that it has resolved the following at the meeting of the Board of Directors ('Board') held on 21 July 2026:

يسر شركة بركاء للمياه والطاقة ش.م.ع.ع إحاطة هيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بقراراتها التالية الذي اتخذتها في اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 21 يوليو 2026م:

The Board reviewed and approved the unaudited interim financial statements of the Company for the six months period ended 30 June 2026 along with the Director's Report.

قام مجلس الإدارة بمراجعة واعتماد البيانات المالية غير المدققة للشركة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م بالإضافة إلى تقرير الإدارة.

The Board has approved the distribution of an interim cash dividend of Baiza 4.81 (Baizas four and 81/100 only) per share in accordance with the authorization granted by the Company's shareholders at the AGM held on 12 March 2026. The dividend shall be payable to shareholders whose names are registered in the Company's shareholders register on 28 July 2026 (the Record Date). The start of the transferring dividends will be 6 August 2026.

وافق مجلس الإدارة على توزيع أرباح نقدية مرحلية بقيمة 4.81 ببيسة (أربع ببسات و 100/81 فقط) لكل سهم، وذلك وفقاً للتفويض الممنوح من قبل مساهمي الشركة في اجتماع الجمعية العامة السنوية المنعقد بتاريخ 12 مارس 2026. ويستحق هذه الأرباح المساهمون المقيدون في سجل مساهمي الشركة كما في 28 يوليو 2026 (تاريخ التسجيل). وسيبدأ تحويل الأرباح اعتباراً من 6 أغسطس 2026.



Salim Zahir Sibani
Chief Executive Officer
سالم زاهر السبياني
الرئيس التنفيذي

